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Rakennusjärjestyksen täydentäminen sivuasuntomääräyksellä olisi pitänyt palauttaa uudelleen 
valmisteltavaksi.  Esitetyssä muodossaan rakennusjärjestys on mahdollisesti edelleen 
lainvastainen eikä se ratkaise KHO:n aiemmin toteamaa ongelmaa riittävällä tavalla, kuten 
saaduista lausunnoista ilmenee. 
 
Marketta Mattila


